
Z Á P I S
z 26. zasedání zastupitelstva města Slavkov u Brna,

které se konalo dne 13.12.2021

od 17:00 hodin v zasedací místnosti  MěÚ

Př í tomni: Vendula Andrlová, č lenka ZM
Mgr.  Jana Bangová, č lenka ZM
Bc.  Michal Boudný, starosta
Bc.  Libor El iáš, č len ZM
Ing. Hynek Charvat, č len ZM
Ing. Ivan Charvát,  č len ZM
Ing. Marie Jedl ičková,  místostarostka
Mgr.  Přemysl  Jeřábek, č len ZM
Mgr.  Petr Kost ík, č len ZM
Mgr.  Renáta Macharová, č lenka ZM
Mgr.  Vladimír Soukop, č len ZM

Omluveni: Veronika Hrušecká, č lenka ZM
Ing. arch. Dušan Jakoubek, č len ZM
Mgr.  Petr Jeřábek, č len ZM
Dagmar Živn íčková, č lenka ZM

Nepř ítomni: <dle prezenční  l ist iny>

Hosté: Mgr.  Bohuslav F ia la, tajemník MěÚ
Ing. Petr Lokaj , vedoucí  odboru správy majetku,  invest ic  a rozvoje
Mgr.  Mart ina Polášková, právnička města
Mgr.  Petra Pospíchalová Nedvědová, právnička pro majetkové zálež itost i
Bc.  Klára Vránová, vedoucí  f inančního odboru

Předsedajíc í : Bc.  Michal Boudný, starosta

Ověřovatelé: Mgr.  Přemysl  Jeřábek, č len ZM
Mgr.  Renáta Macharová, č lenka ZM

Návrhová komise: Ing. Ivan Charvát,  č len ZM
Ing. Marie Jedl ičková,  místostarostka
Mgr.  Vladimír Soukop, č len ZM

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení a schválení programu 26. zasedání zasedání zastupitelstva města

Zasedání zahájil pan starosta Bc. Michal Boudný v 17:00 hodin, který přivítal všechny přítomné a řídil celý průběh
26. zasedání  zastupitelstva města.  Při  zahájení  upozornil,  že z  jednání zastupitelstva bude pro potřeby zápisu
pořizován zvukový záznam, a v případě záznamu pořizovaného přítomnými fyzickými osobami nesou pořizovatelé
odpovědnost za to, aby dalším zpracováním, popř. šířením nedošlo k zásahu do osobních nebo osobnostních práv
třetích osob. Omluvil z celého dnešního zasedání paní Dagmar Živníčkovou, paní Veroniku Hrušeckou, pana Ing.
arch. Dušana Jakoubka a pana Mgr. Petra Jeřábka. Dále konstatoval, že je přítomno 11 zastupitelů a zastupitelstvo
města je tedy usnášeníschopné. Starosta navrhl určit návrhovou komisi ve složení: paní Ing. Marii  Jedličkovou,
pana Ing. Ivana Charváta a pana Mgr. Vladimíra Soukopa (schváleno 11 hlasů pro). Následně požádal o ověření
zápisu z dnešního zasedání paní Mgr. Renátu Macharovou a pana Mgr. Přemysla Jeřábka (schváleno 11 hlasů pro).
Poté zastupitelé hlasovali o předloženém programu.



Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Výsledek hlasování: Přijato

2. 406/26/ZM/2021 Návrh soudců přísedících u Okresního soudu ve Vyškově
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města volí
do funkce přísedícího Okresního soudu ve Vyškově pro funkční období let  2022 -  2025 tyto
kandidáty:
Mgr. Zdeňku Zukalovou, nar. ░░░░ ░░ , bytem ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░ ,
Mgr. Hanu Mrázovou, nar. ░░░░ ░░ , bytem ░░░░ ░░░░ ░░░░ , 
Mgr. Hanu Červinkovou, nar. ░░░░ ░░ , bytem ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ,
Mgr. Bc. Radomíra  Zemánka, nar. ░░░░ ░░ , bytem ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░ ,
Mgr. Martinu Poláškovou, nar. ░░░░ ░░ , bytem ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ,
Mgr. Petru Pospíchalovou Nedvědovou, nar. ░░░░ ░░ , bytem ░░░░  ░░░░  ░░░░  ░░░░  ░░░░
░░░ .

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Martina Polášková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3. 407/26/ZM/2021 Dohoda o vytvoření společného školského obvodu
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
uzavření dohody o vytvoření společného školského obvodu s okolními obcemi v předloženém
znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Bc. Michal Boudný, Ing. Ivan Charvát.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Romana Krchňavá
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato



4. 408/26/ZM/2021 Plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města :

považuje za splněný bod:

398/25 z 25. zasedání zastupitelstva města - 18. 10. 2021

vypouští ze sledování bod:

399/21 z 21. zasedání zastupitelstva města - 11. 12. 2017

bere na vědomí průběžné plnění a trvání zbývajících úkolů.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

5. 409/26/ZM/2021 Zápis ze zasedání finančního výboru
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zápis z 19. zasedání finančního výboru.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupil pan Ing.  Ivan Charvát (předseda finančního výboru), který okomentoval  průběh zasedání
výboru a přijatá usnesení.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6. 410/26/ZM/2021 Zápis ze zasedání kontrolního výboru
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zápis č. 10 ze zasedání kontrolního výboru konaného dne 22. 11. 2021.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupil pan Mgr. Přemysl Jeřábek (předseda kontrolního výboru), který okomentoval průběh zasedání
výboru a přijatá usnesení.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato



7. 411/26/ZM/2021 Rozbory hospodaření města Slavkov u Brna za III. čtvrtletí 2021
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
rozbory hospodaření města Slavkov u Brna za III. čtvrtletí 2021 v předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Ing. Marie Jedličková.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

8. 412/26/ZM/2021 Rozbory hospodaření VHČ za III. čtvrtletí roku 2021
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
rozbory hospodaření VHČ za III. čtvrtletí roku 2021 v předloženém znění.

Zprávu uvedl Bc. Libor Eliáš a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Libor Eliáš
Zpracovatel: Vojtěch Lstibůrek
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9. 413/26/ZM/2021 Soubor rozpočtových opatření č. 62-75
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
rozpočtová opatření č. 62-64 a 68-69.

II. Zastupitelstvo města schvaluje
soubor rozpočtových opatření v předloženém znění:

Č.  náv.
RO

Č.RO. ORJ § Pol. ORG ÚZ Text
Příjmy
(Kč)

Výdaje
(Kč)

65 65
34 4111 98037 FO - Kompenzační bonus 69 500

71 6409 5901 OVV - Nespecifikované rezervy 69 500

66 66

33 3113 2229 14065 103133063
FO -  Vratka průtokové dotace ZŠ
Komenského

400

33 3113 2229 14065 103533063
FO -  Vratka průtokové dotace ZŠ
Komenského 

2 100

36 6402 5364 103133063
FO -  Vratka průtokové dotace ZŠ
Komenského 

400



36 6402 5364 103533063
FO -  Vratka průtokové dotace ZŠ
Komenského 

2 100

67 67
33 3113 2122 1406

FO - Odvod z investičního fondu ZŠ
Komenského 

55 800

33 3113 5331 14067 FO - ZŠ Komenského - ÚNP odpisy 55 800

70 70

64 2299 2212 31526 ÚMR - Sankční platby - radar
-2 000

000

64 2223 2212 3156 ÚMR - Správní řízení - radar 1 000 000

36 1113 FO - Daň z příjmů srážkou 600 000

36 1112 FO - Daň z příjmů FO - poplatníci 400 000

71 71
90 2219 2111

MěP  -  Příjmy  z  parkovacích
automatů

-100 000

36 1381 FO - Daň z hazardních her 100 000

72 72
41 3315 6121 578 IR - PD napoleonská expozice -1 750 000

71 6409 5901 OVV - Nespecifikované rezervy 1 750 000

73 73

36 1121
FO  -  Daň  z  příjmů  právnických
osob

6 000 000

36 1211 FO - Daň z přidané hodnoty 2 000 000

36 1381 FO - Daň z hazardních her 500 000

71 6409 5901 OVV - Nespecifikované rezervy 8 500 000

74 74
21 3322 5169 1901 SÚ - Podíl k dotaci MPZ -1 355 000

71 6409 5901 OVV - Nespecifikované rezervy 1 355 000

75 75
34 8115 FO - Převod do FRR 15 000 000

71 6409 5901 OVV - Nespecifikované rezervy - 15 000 000

III. Zastupitelstvo města schvaluje
převod do Fondu rezerv a rozvoje ve výši 15.000.000 Kč.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Bc. Klára Vránová, Ing. Marie Jedličková.

Ing. Ivan Charvát požádal, aby bylo v zápise uvedeno, že nesouhlasí s rozpočtovým opatřením č. 70.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdrželi se: Mgr. Vladimír Soukop, Mgr. Přemysl Jeřábek.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 9 Proti: 0 Zdrželo se: 2 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

10. 414/26/ZM/2021 Návrh rozpočtu města Slavkov u Brna pro rok 2022
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města projednalo
návrh rozpočtu města Slavkov u Brna pro rok 2022 v předloženém znění a návrh akceptuje.

II. Zastupitelstvo města schvaluje



rozpočet města Slavkov u Brna pro rok 2022 v podrobnosti závazných ukazatelů v předloženém
znění.

III. Zastupitelstvo města schvaluje
uhrazení  schodku rozpočtu  města  a  splátky  dlouhodobých  půjčených  prostředků  na  položce
8124,  formou  úhrady  z  Třídy  8  -  Financování  položkou  8115  -  Změna  stavu  krátkodobých
prostředků na bankovních účtech města Slavkov u Brna ve výši 32.269.800 Kč v předloženém
znění.

IV. Zastupitelstvo města schvaluje
usnesení ke zmocnění rady města Slavkov u Brna schvalovat a provádět změny rozpočtu pro rok
2022 formou rozpočtových opatření:

u závazného ukazatele - Třída 4 - Přijaté transfery a s tím související změny výdajových
ukazatelů  podle  účelu  přijatého  transferu  nebo  specifikace  přiřazeným  specifickým
účelovým znakem,

1. 

schvalovat změny rozpočtu pro rok 2022 pokud se nemění velikost závazného ukazatele,2. 
u závazného ukazatele rozpočtu - Třídy 2 - Nedaňové příjmy - přijaté neinvestiční dary a
Třídy  3  -  Kapitálové  příjmy  -  přijaté  dary  na  pořízení  dlouhodobého  majetku  a  s  tím
související změny výdajových ukazatelů,

3. 

schvalovat zapojení nevyčerpaných dotací, vratek dotací a příspěvků na základě finančního
vypořádání a s tím související změny rozpočtu,

4. 

schvalovat zapojení smluvních závazků - výdajů, které byly provedeny v předešlém roce,
ale nebyly  uhrazeny a s tím související změny rozpočtu,

5. 

u závazného ukazatele Třídy 6 - Kapitálové výdaje - výdaje na pořízení pozemku od Úřadu
pro zastupování státu ve věcech majetkových a s tím související změny rozpočtu.

6. 

V. Zastupitelstvo města schvaluje
usnesení k zmocnění rady města Slavkov u Brna schvalovat a provádět změny rozpočtu města
pro rok 2021 do konce roku 2021 k zajištění plynulého hospodaření města Slavkov u Brna.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Bc. Michal Boudný, Ing. Marie Jedličková, Ing. Ivan Charvát, Mgr. Přemysl Jeřábek.

Ing. Ivan Charvát upozornil na každoroční zvyšování provozních výdajů.

Mgr. Přemysl Jeřábek požádal o zvýšení příspěvků na mládež a připomněl, že toto byl již přislíbeno v minulosti. Dále
požádal aby to bylo uvedeno v zápise.

Ing. Marie Jedličková odpověděla, že se o tom může dále jednat.

Bc. Boudný Michal doplnil, že lze požádat o individuální dotaci s tím, že město takové žádosti v minulosti vyhovělo.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdrželi se: Ing. Ivan Charvát, Mgr. Vladimír Soukop, Mgr. Přemysl Jeřábek.

Pozn.  Vzhledem ke  schválení  rozpočtu  města  Slavkov  u  Brna  na  rok  2022  byla  zpráva  "Návrh  rozpočtového
provizoria města Slavkov u Brna na rok 2022" stažena z programu.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 8 Proti: 0 Zdrželo se: 3 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato



11. 415/26/ZM/2021 Návrh střednědobého výhledu rozpočtu města Slavkov u Brna na období 2023-2026
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
Střednědobý výhled rozpočtu města Slavkov u Brna na období 2023-2026.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

12. 416/26/ZM/2021 Návrh plánu VHČ na rok 2022
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
návrh plánu VHČ na rok 2022 v předloženém znění.

Zprávu uvedl Bc. Libor Eliáš a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Libor Eliáš
Zpracovatel: Vojtěch Lstibůrek
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

13. 417/26/ZM/2021 Statut fondu vedlejší hospodářské činnosti
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
Statut fondu vedlejší hospodářské činnosti v předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Ing. Marie Jedličková.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

14. 418/26/ZM/2021 Statut fondu správy budov
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
Statut fondu správy budov v předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Ing. Marie Jedličková.

Byo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.



Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

15. 419/26/ZM/2021 Návrh změny statutu Fondu dopravní infrastruktury
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
změnu statutu Fondu dopravní infrastruktury dle předloženého návrhu.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Marie Jedličková, Mgr. Přemysl Jeřábek, Mgr. Vladimír Soukop, Bc. Klára Vránová.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdržel se: Mgr. Přemysl Jeřábek.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Petr Lokaj
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 10 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

16. 420/26/ZM/2021 Návrh plánu tvorby a čerpání Fondu rezerv a rozvoje
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
plán tvorby a čerpání Fondu rezerv a rozvoje města Slavkov u Brna na rok 2022 v předloženém
znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Zdržel se: Ing. Ivan Charvát.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 10 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

17. 421/26/ZM/2021 Návrh plánu tvorby a čerpání Fondu vedlejší hospodářské činnosti
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
plán tvorby a čerpání Fondu vedlejší hospodářské činnosti na rok 2022 v předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Ing. Marie Jedličková.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Klára Vránová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato



18. 422/26/ZM/2021 Návrh plánu tvorby a čerpání fondu dopravní infrastruktury
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
předložený návrh plánu tvorby a čerpání Fondu dopravní infrastruktury v předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města a vyzvala přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Zdržel se: Mgr. Přemysl Jeřábek.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Petr Lokaj
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 10 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

19. 423/26/ZM/2021 Dotační programy a individuální dotace města Slavkov u Brna pro rok 2022
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
 dotační program "Podpora veřejně prospěšných činností", dotační program "Podpora činností
organizací pracujících s mládeží" a Individuální dotace včetně jejich příloh v předloženém znění.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Jana Kuklová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

20. 424/26/ZM/2021 Převod bytů Litavská
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
Žádost o převod bytů do osobního vlastnictví v domě č.p. 1489 na ulici Litavská, dle předložené
důvodové zprávy.

II. Zastupitelstvo města ukládá
radě města, aby zajistila oslovení nájemců bytových domů na ulici Litavská s možností převodu
bytových  jednotek  do  osobního  vlastníctví  v  roce  2022  za  předpokladu  prominutí  dosud
nesplacené části půjčky města.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Mgr. Petra Pospíchalová Nedvědová, Mgr. Bohuslav Fiala.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Proti: Mgr. Vladimír Soukop.

Zdrželi se: Ing. Ivan Charvát, Mgr. Přemysl Jeřábek.



Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Petra Pospíchalová Nedvědová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 8 Proti: 1 Zdrželo se: 2 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

21. 425/26/ZM/2021 Kupní smlouva-Bedřich Maleček
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
uzavření  kupní smlouvy s panem Bedřichem Malečkem, RČ: ░░░░  ░░░  ,  bytem ░░░░  ░░░░
░░░░  ░░░░  ░░░░  ░░  ,  jejímž předmětem je  koupě litinového kříže  s  kamenným soklem a
mramorovou deskou za kupní cenu 85.425 Kč v předloženém znění.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Bc. Michal Boudný.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Petra Pospíchalová Nedvědová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

22. IMOS Brno, a.s. - smírné ukončení soudního řízení
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
smírné ukončení soudního řízení mezi městem Slavkov u Brna a spol. IMOS Brno, a.s. vedeného
u Krajského soudu v Brně pod sp. zn. 74 Co 186/2020 v souladu s návrhem dle důvodové zprávy
tak, že bude ukončeno vymáhání smluvní pokuty a žádný z účastníků nebude požadovat náhradu
nákladů řízení.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Martina Leitnerová, Mgr. Vladimír Soukop, Ing. Ivan Charvát, Mgr. Petr Kostík.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdrželi se: Ing. Marie Jedličková, Ing. Ivan Charvát, Mgr. Vladimír Soukop, Mgr. Přemysl Jeřábek.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Martina Polášková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželo se: 4 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Nevzniklo

23. Tvrdý, spol. s r.o. - mediace
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
pokračování ve smírčích jednáních mezi městem Slavkov u Brna a společností Tvrdý, spol. s r.o.
dle  návrhu  v  důvodové  zprávě  tak,  že  bude  ukončeno  vymáhání  smluvní  pokuty  a  žádný
z účastníků nebude požadovat náhradu nákladů řízení.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Mgr. Martina Leitnerová, Ing. Ivan Charvát, Mgr. Vladimír Soukop, Ing. Petr Lokaj.



Odchod: Bc. Michal Boudný - 18:29 hodin.
Příchod: Bc. Michal Boudný - 18:31 hodin.
Odchod: Mgr. Petr Kostík - 18:34 hodin.
Příchod: Mgr. Petr Kostík - 18:36 hodin.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Proti: Mgr. Vladimír Soukop, Mgr. Přemysl Jeřábek.

Zdrželi se: Ing. Marie Jedličková, Mgr. Petr Kostík, Ing. Ivan Charvát.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Martina Polášková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 6 Proti: 2 Zdrželo se: 3 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Nevzniklo

24. 426/26/ZM/2021 Žádost o směnu pozemků - pan Miloš Voňka
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města neschvaluje

záměr směny části pozemku parc. č. 5576 - ostatní plocha, zeleň o výměře cca 786 m2 v k.ú.
Slavkov u Brna ve vlastnictví města Slavkov u Brna za část pozemku parc. č. 5577 - orná půda o

výměře cca 786 m2 v k.ú. Slavkov u Brna ve vlastnictví pana Miloše Voňky, bytem ░░░░ ░░░░
░░░░ ░░░░ ░░░ , dle předložené žádosti. 

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Odchod: Mgr. Přemysl Jeřábek - 18:53 hodin (v době hlasování přítomno 10 zastupitelů).

Zdržel se: Ing. Hynek Charvat.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 9 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

25. 427/26/ZM/2021 Prodej pozemku z majetku města - KÁMEN-DEKOR, s.r.o.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

úplatný převod pozemku parc. č. 334/5, ostatní plocha, jiná plocha o výměře 908 m2  v  k.ú.
Slavkov u Brna z vlastnictví města Slavkov u Brna do vlastnictví  společnosti KÁMEN-DEKOR,
s.r.o., IČ: 25341782 se sídlem Čápkova 40/37, 602 00 Brno za kupní cenu stanovenou revizním

znaleckým posudkem č.  6231/2021 ve výši  1 400 000 Kč vč.  DPH (1 541 Kč/ m2 vč.  DPH).
Náklady související s převodem nemovitosti (správní poplatky, znalecký posudek č. 800-06/21)
uhradí kupující. Daňové povinnosti budou splněny dle platných právních předpisů.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Bc. Michal Boudný.

Příchod: Mgr. Přemysl Jeřábek - 18:57 hodin (přítomno 11 zastupitelů).

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.



Zdrželi se: Mgr. Vladimír Soukop, Mgr. Přemysl Jeřábek.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 9 Proti: 0 Zdrželo se: 2 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

26. 428/26/ZM/2021 Žádost o prodej pozemku z majetku města - Aleš Podsedník
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

úplatný převod pozemku parc. č. 354/24, ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 5 m2 v
k.ú. Slavkov u Brna z vlastnictví města Slavkov u Brna do vlastnictví pana Aleše Podsedníka,

░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░  za kupní cenu ve výši 2 500 Kč bez DPH (500 Kč/ m2 bez
DPH). Náklady související s převodem nemovitosti (správní poplatek) uhradí kupující. Daňové
povinnosti budou splněny dle platných právních předpisů.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

V rozpravě vystoupili: Ing. Ivan Charvát, Bc. Michal Boudný, Ing. Petr Lokaj.

Bylo hlasováno o předloženém návrhu usnesení.

Zdrželi se: Ing. Ivan Charvát, Mgr. Vladimír Soukop, Mgr. Přemysl Jeřábek.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 8 Proti: 0 Zdrželo se: 3 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

27. 429/26/ZM/2021 Prodej pozemku z majetku města - pan Kalivoda
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města neschvaluje

záměr prodeje  části  pozemku parc.  č.  1827 v  k.ú.  Slavkov u  Brna o  výměře cca 80 m2  dle
předložené žádosti.

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

28. 430/26/ZM/2021 Výkup části pozemku parc. č. 438/1 v k.ú. Slavkov u Brna - PharmDr. Foltínová
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
výkup části pozemku parc. č. 438/1, zastavěná plocha a nádvoří v k.ú. Slavkov u Brna o celkové

výměře  25  m2  označené  v  přiloženém  geometrickém  plánu  č.  3795-4120029/2021  jako

pozemky parc. č. 438/3 (o výměře 7 m2) a parc. č. 438/4 (o výměře 18 m2) v k.ú. Slavkov u Brna
od  paní  PharmDr.  Moniky  Foltínové,  ░░░░  ░░░░  ░░░░  ░░░░  ░░░░  ░  do  vlastnictví  města

Slavkov u Brna  za kupní  cenu ve výši  33.500,-Kč  (1.340,-Kč  za m2)  stanovenou  znaleckým
posudkem  č.  801-07/21.  Náklady  spojené  s  převodem  nemovitosti  hradí  město.  Daňové
povinnosti budou splněny dle platných právních předpisů.



Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Monika Vrtíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

29. 431/26/ZM/2021 Změna stanov DSO Dr. Václava Kounice
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
změnu č. 1 stanov Dobrovolného svazku obcí Dr. Václava Kounice, kterou se mění článek XII.
Financování hospodaření Svazku odst. 1 písm. c) a nově zní:
"c) pravidelný roční vklad každého člena je splatný ke dni 31.3. Pravidelný roční vklad každého
člena se stanoví ve výši 250 Kč za každého žáka hlášeného k trvalému pobytu na území člena
Svazku a zapsaného do kterékoliv školy v k.ú. Slavkov u Brna ke dni 30. 9. předcházejícího roku,
v němž je vklad splatný,".

Zprávu uvedl starosta města a vyzval přítomné k rozpravě k tomuto bodu.

K hlasování o předloženém návrhu usnesení bylo přistoupeno bez rozpravy.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Mgr. Martina Polášková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 11 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

30. Interpelace členů ZM

Mgr. Přemysl Jeřábek - proč již není přechod u kruhového objezdu?

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

31. Odpovědi na interpelace

Bc. Michal Boudný - přechod tam není, protože nám to tam zamítla Policie ČR. Město trvalo na tom, aby tam ten
přechod byl. Policie ČR navrhla přechod u parkoviště na ul. B. Němcové. Vím o tom, že tam ten problém nastal. Je
to otázka zvyku než si lidé zvyknou. Dozoruje tam také městská policie.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

32. Diskuse

Ing. Luděk Červinka - dotaz na nově upravené parkování pro zdravotně postižené před ZŠ Malinovského.

Bc. Michal Boudný - ze ZŠ Malinovského nevzešel žádný podnět. Předtím tam byla silnice. Teď je tam podélné
stání. Pokud se na nás pan ředitel ZŠ Malinovského obratí, tak to budeme řešit.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

33. Závěr



Mgr. Přemysl Jeřábek
člen ZM

Mgr. Renáta
Macharová
členka ZM

Starosta města poděkoval přítomným za účast, popřál všem hezké prožití vánočních svátků, a ukončil 26. zasedání
zastupitelstva města v 19:22 hodin.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:
Výsledek hlasování:

Bc. Michal Boudný
starosta

Ing. Marie Jedličková
místostarostka

Zapisovatelé:

Munir Massow
sekretariát tajemníka MěÚ

Ověřovatelé:


